
Styrelsen informerar 

Det lackar mot jul och vi vill lämna en liten uppdatering på allt som händer i samfälligheten. 

Arbetet med elen 

Arbetet med nedgrävning av elen drog ut på tiden i förhållande till den ursprungliga planen men har 

kommit långt. Stolparna kommer tas ner under vintern och sedan sker återställning till våren. 

Styrelsen kommer närvara vid besiktning av vägarna. När arbetet är klart kommer vi äntligen kunna 

återgå till de normala vägunderhållsaktiviteterna som vi ju till viss del avvaktat i väntan på 

nedgrävningen. 

Vintervägar 

Vi har samma entreprenör som tidigare som kommer hjälpa oss med plogning och sandning. Det har 

fungerat bra tidigare säsonger, men ibland med någon försening. Vi påminner om det finns skopor 

att sanda med själv ifall plogningen inte hunnit utföras. 

Vatten 

Vi har utfört vattenprover enligt plan och värdena ser i stort ut som tidigare, med något lägre 

fluoridhalt på Bofinksvägen vilket är positivt. Proverna läggs ut på föreningswebben. 

Ett flertal medlemmar hörde av sig till vattengruppen inför avstängning av vattnet i år vilket vi är 

mycket tacksamma för då det hjälper oss att förebygga felaktig hantering och risken för läckage. Vi 

har inte haft några större incidenter hittills i år med undantag för en avgrävd ledning i samband med 

elarbetena, vilket dock åtgärdades snabbt.  

Ekonomi 

Som vi alla vet är inflationen hög och framför allt våra elutgifter har var högre än tidigare. Styrelsen 

agerar kostnadsmedvetet och håller inne på ej nödvändiga utgifter. Vi har fortsatt en god ekonomi i 

föreningen. 

Nya medlemmar 

Under året har vi fått ny medlem på Grönfinksvägen 6. Varmt välkommen till samfälligheten! 

 

Med önskan om en riktigt god jul från styrelsen! 

 


